
Pan Waldemar Kwaterski: „Zarząd Spółki PKS Nova od 1 stycznia funkcjonuje w 

nowej formule i rozpoczął już działania zmierzające do ograniczania kosztów, 

polegające m.in. na likwidacji autobusowych połączeń lokalnych. Oczywiście 

poszukiwanie oszczędności jest działaniem słusznym, jednakże to nie jest w 

porządku wobec samorządów lokalnych, kiedy linie są likwidowane bez żadnych 

konsultacji z nimi. Chciałbym w związku z tym prosić Zarząd Województwa o 

zwrócenie się do PKS o udostępnienie wykazu linii planowanych do likwidacji na 

obszarze woj. Podlaskiego”. 

 


